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Zápis z 7. setkání pracovní skupiny Financování 

Místní akční plán II ORP Otrokovice,  
reg. č. CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008582. 

 
 
Dne: 10. 2. 2020, od 8:00 – 10:00, místnost č. 309 – Městský úřad Otrokovice 
Zúčastnění: viz prezenční listina 
Přílohy: Formulář - výkaz práce 
 Čerpání prostředků - dle škol 
  

Pracovní skupinu vedla Ing. Brožová. Po přivítání účastníků se hovořilo o proběhlém Společném setkání 
pracovních skupin, které se uskutečnilo 3. února na Otrokovické Besedě. Hodnoceno kladně, další takové 
setkání má proběhnout na konci projektu.  
 
 Slova se ujal Ing. Malina, hovořil o rozpočtu projektu a zejména problematice čerpání. V současné 
době by mělo být vyčerpáno asi 35 % financí, ve skutečnosti se jedná asi o 18 %. Dohodnuto, že Ing. Malina 
zpracuje tabulku čerpání finančních prostředků za jednotlivé školy. Apelováno na větší míru zapojení 
jednotlivých členů všech PS, přípravu, studium relevantních informací a následné sdílení s kolegy. 
 
 Dojednána změna ve sběru výkazů práce (VP). Hromadné předání za školu buď fyzicky nebo zasláním 
na e-mail dobrovolska@muotrokovice.cz – scan podepsaných VP. Škola si tak zajistí lepší přehled o čerpání 
rozpočtu. Formulář VP je přílohou zápisu.  
 
 Mgr. Zvoníčková referovala o proběhlé přednášce Ing. Kučíka o bezpečnosti na internetu na ZŠ Žlutava. 
Hodnoceno velmi kladně, zájem projevily další dvě otrokovické školy: ZŠ Trávníky a ZŠ Mánesova. Ing. Brožová 
přislíbila spolupráci při přípravě – jedná se o plnění klíčové aktivity Rozvoj a aktualizace MAP – workshopy 
s rodiči. 
 
 Dále se Mgr. Zvoníčková podělila o zajímavé informace ze školení Mgr. Puškinové na téma Změny 
v legislativě.  
 
 Hovořilo se o přípravě dětského vědeckého kongresu – odsouhlasen nákup triček s potiskem.  
 
 Mezi další diskutovaná témata patřila změna financování regionálního školství – „první dojmy“ kladné. 
A také o připravovaném zániku nástroje IPRÚ a jeho nahrazení nástrojem ITI. 
 
 Po diskuzi bylo prozatím upuštěno od pořádní setkání ekonomů škol ORP Otrokovice. Nebylo nalezeno 
vhodné zastřešující téma.  
 
 Mgr. Šopíková seznámila účastníky s nutností zpracovat SWOT analýzu na téma Nové financování 
regionálního školství a společné priority (aktivita v rámci aktualizace strategického rámce). Úkol pro všechny 
ředitelky a ředitele ZŠ a MŠ Otrokovice: za každou část „SWOTky“ zaslat do konce března alespoň tři odrážky na 
adresu brozova@muotrokovice.cz.   
 
 
Zapsala Ing. Vladimíra Brožová 
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